

Fire Extinguisher's in each home for the safety of people

The Suggestions and Complaints Committee at the City Council in Dakahlia called for the necessity of providing homes with fire extinguishers as a first step to facing potential fires. This need holds special attended to homes that are supplied with natural gas, on the condition that it would eventually be provided to all cities of the governorate.

This was reported during a committee meeting held by Major General Essam Shabana and was attended by officials in charge of the natural gas supply and fire safety at the Governorate's Security Department.

Engineer Mahmoud Hashem, Manager of the Natural Gas Company, stressed the importance of providing fire extinguishers to fight potential fires and not relate it to extending the natural gas supply. He asked members of the Committee to make the price of the extinguisher's affordable, and allow installment payments to homes depending on the size of the location. The installments should not exceed L.E. 3 per month provided that the Civil Defense and Fire Departments of the Governorate Security Department in Dakahlia make periodical checks to the extinguishers and maintain them through specialized accredited entities.

Members of the committee requested that Governor Ahmed Sa'id Sawwan contact Engineer Sameh Fahmy, Minister of Petroleum, to implement this project which will help to secure homes in case of fire emergencies..

Dakahlia will be the first governorate to implement this project.

Der Regierungsbezirk AL Daqahliyya

Ein Aufruf des Gemeinderats: Ein Löschgerät in jedem Haus zum Schutz der Bürger wird benötigt.

Von Hazem Nasr

Der Ausschuss für Beschwerden und Vorschläge im Gemeinderat des Regierungsbezirks AL Daqahliyya hat dazu gefordert, dass als erste Phase zur Sicherheit der Bürger in jedem Haus der Stadt Al Mansura ein Löschgerät aufgestellt werden soll, um Brände zu bekämpfen, besonders da Erdgasnetze gebaut werden. In den restlichen Städten des Regierungsbezirks sollen ebenfalls Löschgeräte bereitgestellt werden.

Dies war während einer Sitzung unter Führung von Generalmajor Esam Schabana zu hören. An dieser Sitzung haben sich die Vertreter der Erdgas- und Feuerwehrbehörden des Sicherheitsamtes beteiligt. Der Vorstandsvorsitzende der Gasgesellschaft, Ing. Mahmoud Haschem, unterstrich, dass diese Löschgeräte zur Bekämpfung der Brände bereitgestellt werden sollen, damit die Brände mit Gas nicht verbunden werden. Er forderte auch von den Mitgliedern des Ausschusses, dass der Preis des Löschgeräts angemessen sein und in Raten bezahlt werden solle. Die Rate solle aber nicht über drei ägyptische Pfund monatlich betragen. Die Feuerwehr- und Zivilschutzbehörden im Sicherheitsamt sollten aber regelmäßig diese Löschgeräte überprüfen und sie durch anerkannte und fachliche Seiten genehmigen lassen.

Außerdem verlangten die Mitglieder des Ausschusses von Dr. Ahmed Saied Swan und Ing. Sameh Fahmy, den Ölminister, anzurufen, um dieses zivilisatorische Projekt in die Tat umzusetzen, welches die Sicherheit in den Häusern verwirklichen könne, damit das Regierungsbezirk Al Daqahliyya der erste werde, welcher dieses Projekt durchführe.